
ISSN 1005-9369



A standard linear barcode is positioned vertically. It consists of vertical black bars of varying widths on a white background. To the left of the main barcode, there is a smaller, separate barcode.

9 771005 936205

0 9>

东北农业大学学报

月刊 1957年创刊

第51卷 第9期 总307期 2020年9月

目 次

研究报告

有色稻米B族维生素含量与种皮颜色关系研究

.....邹德堂，韩笑，孙健，王敬国，刘化龙，郑洪亮，杨洛森，荆雨桐，黄菊（1）

钾肥对水稻籽粒碳氮代谢相关酶基因表达的影响

.....金正勋，王珊，王思宇，王剑，张忠臣，李钢燮，朴钟泽（9）

马铃薯*StERF10*基因克隆及重金属胁迫下表达分析

.....蒙露露，何冠谛，田维军，李丹丹，黄云，何腾兵（18）

黄瓜*CsHSP20*基因克隆和生物信息学分析.....秦智伟，张君鸣，辛明，单宝成，周秀艳（26）

基于层次分析法的旱地不同番茄品种产量和品质比较.....苏秀敏，韩文清，王俊，李鹏，
王秋兰，李万星，曹晋军，靳鲲鹏，李丹，李小霞，刘永忠（34）

堆肥土著微生物演替响应抗酸化菌剂研究.....宋彩红，齐辉，魏自民，席北斗（43）

染色质重建因子BRG1介导Ile调节牛乳腺上皮细胞乳合分子机理研究

.....高学军，王哲，祁昊，王璐璐，甄贞（54）

江苏省荷斯坦牛日产奶量Wood模型DHI分析

.....梁艳，王海洋，郭梦玲，张强，高启松，李明勋，张慧敏，杨章平，毛永江（61）

哈尔滨市城市化进程对气温变化影响.....崔嵩，贾朝阳，宋梓菡，付强，刘东，崔宁波（70）

温室三七收获机挖掘铲型对比研究.....张兆国，余小兰，李汉青，程一启，解开婷（79）

基于无线传感技术的秸秆焚烧火点在线监测系统设计与实现

.....刘蓝，谢明江，高珊，张齐心，宋井富，周康康（89）

[期刊基本参数]: CN23-1391/S *1957*m*A4*96*zh*P* ¥ 20.00*1 000*11*2020-09

DONGBEI NONGYE DAXUE XUEBAO
JOURNAL OF NORTHEAST AGRICULTURAL UNIVERSITY

Monthly Vol. 51 No. 9(Cumulated No. 307) September 2020

CONTENTS

Research Report

- Study on relationship between B vitamins content and seed coat color of colored rice ZOU Detang, et al. (1)
- Effect of potassium fertilizer on gene expression of enzymes related to carbon–nitrogen metabolism in rice grains JIN Zhengxun, et al. (9)
- Cloning and expression analysis of *StERF10* gene under heavy metal stress in potato (*Solanum tuberosum* L.) MENG Lulu, et al. (18)
- Cloning and bioinformatics analysis of cucumber *CsHSP20* gene QIN Zhiwei, et al. (26)
- Comparison of yields and qualities of different tomato varieties in dryland based on analytic hierarchy process SU Xiumin, et al. (34)
- Study on response of succession of indigenous microorganism during composting to anti-acidification microbial agent SONG Caihong, et al. (43)
- Study on molecular mechanism of chromatin remodeling factor BRG1 in the stimulation of Ile on milk synthesis in bovine mammary epithelial cells GAO Xuejun, et al. (54)
- Analysis of DHI affecting wood lactation curve model of Holstein cows in Jiangsu Province LIANG Yan, et al. (61)
- Influence of Harbin City urbanization process on temperature change CUI Song, et al. (70)
- Comparison and selection of excavating shovel type of *Panax notoginseng* harvester in greenhouse ZHANG Zhaoguo, et al. (79)
- Design and implementation of online monitoring system for straw burning places based on wireless sensor technology LIU Lan, et al. (89)

[Serial parameters]: CN23-1391/S *1957*m*A4*96*zh*P* ¥ 20.00*1 000*11*2020-09